
Hej Erling 
 
Jeg skriver til dig, da du er Fødevareordfører i Venstre. Jeg ved godt, at det er agurke-tid, men der har 
været nogle sager med fødevarekontrollen den seneste tid, som sætter tilliden til kontrollen på prøve. Jeg 
anerkender 100% behovet for, at der skal være kontrol med produktion og salg af fødevarer til 
forbrugerens bedste. Men en kontrol ude af kontrol er ikke tillidsvækkende, hverken for forbrugeren (hvad 
skal de tro på) eller den erhvervsdrivende (hvilke regler skal de efterleve). Herunder er to sager, men der er 
flere bare i juli, som jeg ikke kunne finde på styrelsen. Regler skal følges i partnerskab med sund fornuft og 
dialog. Fødevarestyrelsen opfordre både forbruger og de erhvervsdrivende til dialog og søge rådgivning, 
men jo flere sager, hvor kontrollen virker uretfærdig, så undlader de at bruger Fødevarekontrollen – og det 
er ikke til gavn for nogen. 
  
Jeg ved ikke, hvad der kan gøres politisk, men det vil være rart med en kontrol af fødevarekontrollen. 
  
https://nordjyske.dk/nyheder/erhverv/louise-har-faaet-kaempe-undskyldning-fra-
foedevarestyrelsen/3336733 
  
https://www.tvmidtvest.dk/lemvig/fiskeauktion-meldt-til-politiet-for-at-stille-kasser-paa-gulvet-det-har-
man-altid-gjort 
  
Med venlig hilsen 
  
Peder Frølund Buch 
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